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دانشگاه آزاد اسلامی در حرکت جدید خود به سمت پاسخگویی 

به نیازهای کشور، برپایه شناخت مشکلات و معضلات هر منطقه 

حرکت کرده و در این راستا،  بخش های مختلف خود را برای 

تکمیل یک شبکه علمی به وسعت ایران بسیج کرده است. در 

کنار اصلاحات مختلف ساختاری که در طول چند سال گذشته 

به سمت چابکی هرچه بیشتر دانشگاه پیش رفته و باعث شده 

تا وظایف آموزشی و پژوهشی دانشگاه جدی تر و با جهت گیری 

مناسب تری دنبال شود، حالا این واحدهای دانشگاهی هستند 

که باید براساس ماموریت های جدید برنامه ریزی دقیق تری 

داشته باشند. موضوعی که دکتر طهرانچی در سفرهای اخیر 

خود به استان های مختلف پیگیری آن را آغاز کرد و در هفته های 

گذشته، نمونه ای از آن را در استان گیلان و هرمزگان شاهد 

بودیم. هفته اخیر نیز رئیس دانشگاه آزاد اسلامی با سفر 

به دو استان غربی کشور و بازدید از واحدهای دانشگاهی 

استان کرمانشاه و کردستان، ضمن بررسی وضعیت فعلی، افق 

پیش روی دانشگاه آزاد در این دو استان را تبیین کرد. 

  فعالیت واحدها در شبکه دانشگاهی 
متناسب با ظرفیت ، نیازها و چالش های منطقه

دکتر محمدمهدی طهرانچی در ششمین شورای دانشگاه 

آزاد اسلامی استان کردستان که در واحد سنندج برگزار شد، 

گفت: »قرآن به فرهنگ فردی و اجتماعی توجه دارد و زمانی 

که از قوم سخن می گوید، منظور گروه و جامعه ای است که 

یک وجه مشترک پیدا می کند، بنابراین دانشگاه آزاد اسلامی 

نیز سازمانی است که در طول 40 سال گذشته به یک رفتار 

اجتماعی دست یافته و در طول این مدت، جامعه دانشگاه را 

با این ویژگی ها می شناسد.« رئیس دانشگاه آزاد اسلامی ادامه 

داد: »این دانشگاه مجموعه ای یکپارچه است که 60 درصد 

از فارغ التحصیلان کشور و 40 درصد آموزش عالی را با یک 

میلیون دانشجو، 24 هزار عضو هیأت علمی، 40 هزار استاد 

حق التدریس و 34 هزار کارمند در اختیار دارد.« وی افزود: 

»خانواده دانشگاه آزاد اسلامی به عنوان یک سازمان اکنون 

در مقطع حساسی قرار دارد که نیازمند تعهد سازمان، توجه به 

آینده جوانان و تدبیر و برنامه ریزی برای بهبود شرایط است.« 

  ایجاد دانشکده های چندوجهی 
در دانشگاه آزاد اسلامی

در  اسلامی  آزاد  دانشگاه  جدید  رویکرد  به  ادامه  در  وی 

تقسیم بندی دانشکده ها اشاره کرد و گفت: »دانشکده های 

دانشگاه آزاد اسلامی در رویکرد جدید، دیگر بر پایه علوم 

انسانی، فنی و مهندسی، علوم پزشکی و علوم پایه تقسیم بندی 

نمی شوند، بلکه ما دانشکده های چند وجهی با موضوع مشترک 

خواهیم داشت. به عنوان نمونه دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

ع سنگ و واحد مریوان به  قروه به صورت تخصصی به موضو

حوزه فراسودمندها می پردازد.« وی ادامه داد: »رشته های ارائه 

شده در این دانشکده ها از جمله اقتصاد، حقوق، مدیریت، 

منابع طبیعی، صنایع غذایی و... روی موضوع تخصصی خود 

تمرکز خواهند داشت.« وی در  بخش دیگری از سخنان خود به 

مأموریت ها و برنامه های دانشگاه آزاد اسلامی استان کردستان 

اشاره کرد و گفت: »اگر بخواهیم آینده این سرزمین را تضمین 

کنیم، باید به موضوع فناوری کشاورزی توجه ویژه ای داشته 

باشیم، چراکه کشاورزی آینده یک صنعت تکنولوژیک و فناورانه 

است و همه نیاز آن از بذر، سم و دفع بیولوژیک آفات گرفته تا 

صنایع تکمیلی، همگی فناورمحور شده، بنابراین باید جایگاه 

دانشگاه را در آموزش و فناوری کشاورزی به خوبی ببینیم.« 

عضو شورای عالی انقلاب فرهنگی با اشاره به گذر دانشگاه آزاد 

اسلامی از زنجیره دانشگاهی به شبکه دانشگاهی، خاطرنشان 

کرد: »در زنجیره دانشگاهی همه واحدها درهم تنیده بوده 

و خدمات یکسانی در سراسر کشور ارائه می کردند، اما در 

شبکه دانشگاهی قرار است شکل کار تغییر کرده و هر یک از 

واحدهای دانشگاهی متناسب با ظرفیت ، نیازها و چالش های 

منطقه فعالیت کنند. به عنوان نمونه صنعت سنگ را برای واحد 

قروه و سرای نوآوری فراسودمند را برای واحد مریوان به عنوان 

مأموریت درنظر گرفته ایم.« 

  ورود به 2 حوزه پیراپزشکی و زنبور عسل 
مأموریت های جدید واحد مریوان

یکی دیگر از برنامه های دکتر محمدمهدی طهرانچی، رئیس 

دانشگاه آزاد اسلامی در جریان سفر به استان کردستان بازدید 

از دانشگاه آزاد اسلامی واحد مریوان بود که با حضور آرتیکاس 

اقبال، فرماندار و ماموستا مصطفی شیرزادی امام جمعه مریوان 

صورت گرفت.

دکتر طهرانچی در این بازدید با اشاره به فعالیت موفق واحد 

مریوان در حوزه زنبورداری و تولید عسل، گفت: »آنچه باید 

در فعالیت های اقتصادی مورد توجه واحدهای دانشگاهی 

قرار گیرد، این است که دانشگاه آزاد اسلامی یک مرکز علمی، 

آموزشی، پژوهشی و نوآور است. هدف از فعالیت های اقتصادی 

در دانشگاه آزاد اسلامی توجه به مهارت آموزی جوانان و تولید 

دانش منجر به فناوری است.« 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی با اشاره به پیشنهاد راه اندازی مقطع 

کاردانی فنی زنبورداری در واحد مریوان، اظهار داشت: »نگاه 

به صنعت زنبورداری و تولید عسل و صنایع تبدیلی نباید تنها 

محدود به درخواست ایجاد رشته باشد، بلکه باید یک بسته 

کامل شامل صنایع پیشینی و پسینی این صنعت را مورد توجه 

قرار داد و با برگزاری جلسات با زنبورداران منطقه و دریافت 

نیازهای آن برای ورود تأثیرگذار به این حوزه برنامه ریزی کرد.« 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی ادامه داد: »برای تحقق این هدف 

رئیس و اساتید واحد مریوان باید در قالب یک برنامه اقتصادی 

کامل، تمامی نیازها، ظرفیت ها و ویژگی های صنعت زنبورداری را 

شناسایی کرده و یک حلقه تجارت برای شهرستان مریوان ایجاد 

کنند.« دکتر طهرانچی خاطرنشان کرد: »با توجه به همجواری 

استان کردستان به ویژه واحد مریوان با اقلیم کردستان، توجه به 

رشته های پیراپزشکی نیز باید در اولویت این دانشگاه قرار گیرد، 

بنابراین ورود به دو حوزه پیراپزشکی و زنبور عسل مأموریت واحد 

مریوان خواهد بود.« رئیس دانشگاه آزاد اسلامی از ایجاد سرای 

نوآوری فراسودمند خبر داد و گفت: »این سرای نوآوری با هدف 

ارائه مشاوره به کندوداران، تولید و ارائه دانش و فناوری به جامعه 

هدف، توجه به صنایع تبدیلی عسل، ایجاد آزمایشگاه های 

استاندارد، توجه به صنعت بسته بندی و فروش کندوهای 

مناسب به زنبورداران فعالیت خواهد کرد.« 

از دستاوردهای پژوهشی  بازدید دکتر طهرانچی    
دانشگاه آزاد اسلامی استان کردستان

دکتر محمدمهدی طهرانچی، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی در 

سفر به استان کردستان، پس از بازدید از واحد مریوان و دیدار 

و گفت وگو با اساتید این واحد دانشگاهی، با حضور در واحد 

سنندج از نمایشگاه دستاوردهای پژوهشی مراکز رشد دانشگاه 

آزاد اسلامی استان کردستان بازدید کرد. بلوک های بتنی با 

قابلیت سبکی، منوری و آب گریزی، مهرهای امنیتی و ضدجعل، 

پودر نانو درخت نقره، نگهدارنده و فیبرهای میکرو استخراج فاز 

جامد، نانو سیم های نقره، محلول ضدعفونی کننده دست بر 

پایه نانو ذرات نقره، دستگاه کلر زن با فشار آب، دستگاه تصفیه 

آب قابل حمل، سیستم جامع و یکپارچه مددکاری و موسسات 

خیریه و دستگاه تصفیه هوا ازجمله محصولات ارائه شده در 

این نمایشگاه بود که مورد بازدید دکتر طهرانچی قرار گرفت. 

  دانشگاه آزاد اسلامی در استان های مرزی ارتقای نقش 
آموزش در توسعه، بهره وری و رشد اقتصادی را پیگیری 

می کند

استان کرمانشاه، مقصد بعدی رئیس دانشگاه آزاد اسلامی بود. 

او در این استان ابتدا با استاندار و نماینده ولی فقیه در این 

استان به گفت وگو نشست. دکتر طهرانچی در دیدار هوشنگ 

بازوند استاندار کرمانشاه با بیان اینکه دانشگاه آزاد اسلامی 

یک ظرفیت ملی و اجتماعی است، اظهار داشت: »دانشگاه 

آزاد اسلامی سرمایه مردمی برای توسعه مناطق است و این 

سرمایه باید به خوبی به کار گرفته شده و متناسب با نیازهای مردم 

تغییر جهت دهد.« وی با قدردانی از حمایت های استانداری 

کرمانشاه از دانشگاه آزاد اسلامی، گفت: »آنچه برای خدمت 

به توسعه استان کرمانشاه به کار می گیریم، تنها دانشگاه آزاد 

اسلامی استان نیست، بلکه کل شبکه ملی دانشگاه درخدمت 

استان خواهد بود، به طوری که تاکنون بیش از 200 دانشجوی 

ع پایان نامه و رساله خود را  کارشناسی ارشد و دکتری موضو

پیرامون مسائل و چالش های استان کرمانشاه انتخاب کرده اند  و 

این عدد درحال افزایش است.« دکتر طهرانچی با تاکید بر اینکه 

دانشگاه آزاد اسلامی به ویژه در استان های مرزی ارتقای نقش 

آموزش در توسعه، بهره وری و رشد اقتصادی را پیگیری می کند، 

گفت: »برای تحقق این هدف از استانداری ها می خواهیم 

نیازهای خود را در حوزه آموزش به دانشگاه آزاد اسلامی اعلام 

کنند تا با این تعامل و مشارکت بتوانیم بهره وری، فرهنگ و 

اشتغال استان ها را به سهم خود ارتقا دهیم، چراکه رسالت اصلی 

دانشگاه به کارگیری دانش برای توسعه شهرهاست.« وی با بیان 

اینکه نگاه ما برای توسعه استان ها این گونه نیست که در تهران 

برای 31 استان الگوی توسعه بنویسیم، تصریح کرد: »ستاد 

دانشگاه چارچوب های برنامه را تعیین می کند و براساس آن 

پروژه محوری و حل مساله در استان، شهرستان و شهرها مدنظر 

قرار می گیرد.« وی در ادامه با اشاره به معضل حاشیه نشینی در 

استان کرمانشاه اظهار داشت: »برای حل این معضل در سامانه 

پژوهشیار نظام موضوعات حاشیه نشینی احصا شده و به دنبال 

این هستیم که به زودی کرمانشاه پژوهان را درقالب گروه های 

تخصصی دسته بندی کرده تا بتوانیم یک جهت گیری پژوهشی 

و حل مساله درست داشته باشیم. دانشگاه آزاد اسلامی آمادگی 

کامل دارد که حل مساله را از محیط علمی و پژوهشی دانشگاه 

به کاربر برساند تا استان ها بتوانند از آن استفاده کنند.« 

  اصلاح مسائل فرهنگی و اقتصادی استان ها 
با نگاه به آموزش و پژوهش

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی در دیدار با آیت الله مصطفی 

علما، نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمانشاه گفت: 

»دانشگاه آزاد اسلامی به عنوان شبکه دانشگاهی در همه شهرها 

حضور فعال دارد. در رویکرد جدید تلاش داریم دانشگاه آزاد 

اسلامی در استان ها، مسائل فرهنگی، اجتماعی و اقتصادی 

را با نگاه به آموزش و پژوهش اصلاح کند تا بتوانیم در تربیت 

اثرگذار باشیم و پژوهش ها را غنا ببخشیم. مسلما این نگاه 

نمی تواند در همه استان ها و شهرها یکسان باشد و هریک از 

واحدها و مراکز دانشگاهی مدل توسعه ای خود را باید ارائه 

دهند.« وی با قدردانی از نگاه حمایتی آیت الله علما نسبت به 

دانشگاه آزاد اسلامی خاطرنشان کرد: »همواره از رهنمودهای 

نمایندگان ولی فقیه در استان ها و ائمه جمعه استفاده کرده ایم 

و بهره می بریم و برای ما مغتنم است که ائمه جمعه در هیات 

امنای استان ها حضور و روسای استان های دانشگاه آزاد 

اسلامی ارتباط نزدیکی با آنها دارند.« دکتر طهرانچی به تشکیل 

شورای راهبری تقریب بین المذاهب اسلامی دانشگاه آزاد 

اسلامی اشاره کرد و گفت: »نگاه تقریبی در دانشگاه آزاد اسلامی 

دنبال می شود و تاکنون دفاتر تقریب در واحدهای دانشگاهی 

که دارای دانشجو و اساتید اهل تسنن و اهل تشیع هستند، 

تشکیل شده است تا بتوانیم در این حوزه نیز با رویکرد تربیتی 

فعالیت بهتری داشته باشیم.« 

  موضوعات فناوری و نوآوری مورد توجه واحدها قرار گیرد
جلسه شورای دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمانشاه نیز به 

ریاست دکتر محمدمهدی طهرانچی رئیس دانشگاه آزاد اسلامی 

و با حضور مجید مشکینی مشاور و نماینده تام الاختیار رئیس 

دانشگاه در هیات های امنای استانی، فرهاد گل محمدی 

سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمانشاه، سعید آزادیان 

دبیر شورای گسترش، آمایش، برنامه ریزی و کارآفرینی، عباس 

گنجی قائم مقام معاونت بین الملل و امور دانشجویان غیرایرانی 

و سایر اعضای جلسه در دانشکده پیراپزشکی واحد کرمانشاه 

برگزار شد. دکتر طهرانچی در ابتدای این جلسه با گرامیداشت 

یاد و خاطره مرحوم آرش رسولی سرپرست مرکز روانسر دانشگاه 

آزاد اسلامی که به دلیل ابتلا به ویروس کرونا به تازگی دار فانی را 

وداع گفته است، اظهار داشت: »با توجه به تغییرات به وجود آمده 

در کشور و جهان، دانشگاه باید همگام با این تحولات، تغییرات 

لازم را داشته باشد و خود را با شرایط همسان سازی کند.« وی 

با تاکید بر اینکه این دانشگاه به هیچ وجه به دنبال آموزش 

برای آموزش و پژوهش برای پژوهش نیست، اظهار داشت: 

»آموزش هایی که در دانشگاه آزاد اسلامی ارائه می شود، باید 

منجر به مهارت آموزی دانشجویان و تضمین اشتغال آنان شود 

و پژوهش های دانشگاه نیز به حل مساله بینجامد. در این راستا 

باید موضوعات فناوری و نوآوری مورد توجه واحدها قرار گیرد.« 

بازدیـد از مرکـز تحقیقـات بیوتکنولـوژی گیاهی و 6 آزمایشـگاه 

کشـت بافـت، کشـت سـلول و متابولیت هـای ثانویـه، اتـاق 

رشـد، آنالیـز متابولیـت، فیزیولـوژی گیاهان زراعی و مهندسـی 

ژنتیـک دانشـگاه آزاد اسـلامی واحـد کرمانشـاه ازجملـه دیگـر 

برنامـه رئیـس دانشـگاه آزاد اسـلامی درجریـان سـفر به اسـتان 

کرمانشـاه بود. 

دانشگاه @ f a r h i k h t e g a n d a i l y

  نیمکت خبر

ستاد ملی مدیریت کرونا پذیرش بدون کنکور ارشد را مصوب کرد!

فاطمه زرین آمیزی، سخنگوی سازمان سنجش آموزش کشور در گفت وگو با 

فارس از مصوبه جدید ستاد ملی مدیریت کرونا درباره پذیرش دانشجو در مقطع 

کارشناسی ارشد در دانشگاه های سراسر کشور خبر داد.  وی گفت: »با مصوبه این 

ستاد در برخی رشته های کارشناسی ارشد پذیرش داوطلبان براساس سوابق تحصیلی 

و بدون کنکور انجام خواهد شد.«  سخنگوی سازمان سنجش آموزش کشور گفت: 

»این رشته ها شامل رشته محل هایی است که داوطلبان آنها بسیار کمتر از ظرفیت 

اعلامی است و به تعبیری ظرفیت رشته خالی مانده است و متقاضیان می توانند بدون 

آزمون و براساس سوابق تحصیلی در آنها پذیرفته شوند.«  زرین آمیزی تصریح کرد: 

»این مصوبه جدید است و به تازگی به اطلاع سازمان سنجش آموزش کشور رسیده و 

قرار است برای کنکور امسال اجرایی شود.«  سخنگوی سازمان سنجش درخصوص 

جایگاه ستاد ملی مدیریت کرونا و جایگاه آن درحوزه سنجش و پذیرش دانشجوی 

کشور اظهارنظری نکرده است. 

هفته پژوهش امسال به صورت ترکیبی از مجازی و حضوری برگزار می شود

غلامحسین رحیمی، دبیرکل شورای عالی عتف در حاشیه جلسه 1۹4 این 

شورا در جمع خبرنگاران گفت: »در هفته پژوهش سال ۹۹، در نظر داریم که 

بخش نمایشگاه عرضه محور نمایشگاه پژوهش را تقویت کنیم و دستگاه ها 

نیازهای خود را به عرضه بگذارند و شرکت های فناورانه ای که می توانند به این 

نیازها پاسخ دهند.« 

وی گفت: »در این نمایشگاه، نمونه هایی که وابستگی به خارج داریم، عرضه 

خواهند شد و تولیدکنندگان داخلی درصورت توان آنها را تولید خواهند کرد.« 

دبیرکل شورای عالی عتف افزود: »تلاش می کنیم این نمایشگاه محدود به 

تهران نشود و در چند مرکز استان که از آمادگی بیشتری برخوردار هستند هم 

برگزار شود.« 

از  ترکیبی  پژوهش  هفته  کرونا،  ویروس  شیوع  به  توجه  »با  گفت:  رحیمی 

مجازی و حضوری است و نمایشگاه تستا هم ترکیبی برگزار خواهد شد.« 

حضور دو هفته ای نودانشجویان علوم پزشکی تهران در دانشگاه 

عباسعلی کریمی، رئیس دانشگاه علوم پزشکی تهران در گفت وگو با خبرگزاری دانشجو 

گفت: »نودانشجویان علوم پزشکی که وارد دانشگاه می شوند، همگی دانشجویان علوم 

پایه هستند، بنابراین سه سال باید درس های این مقطع را بخوانند که همه آنها می تواند 

مجازی باشد.«  وی ادامه داد: »یک سری واحد های عملی نیز دارند که آنها را به صورت 

حضوری برگزار خواهند کرد. همچنین دانشجویان می توانند در خوابگاه ها همچون 

هفت ماه گذشته حضور داشته باشند، دانشجویان بالینی و درمانی ما که در بیمارستان ها 

مشغول به خدمت هستند نیز از خوابگاه ها استفاده می کنند.« 

کریمی با بیان اینکه خوشبختانه و به دلیل رعایت پروتکل های بهداشتی تاکنون موردی 

نداشته ایم که به کرونا مبتلا شده باشد، تصریح کرد: »تمام تلاش مان را برای رعایت 

پروتکل  های بهداشتی خواهیم کرد.«  رئیس دانشگاه علوم پزشکی گفت: »اگر ازسوی 

سازمان سنجش آبان ماه نتایج اعلام شود با یک یا دوماه تاخیر کلاس ها برگزار خواهد 

شد. همچنین نودانشجویان دوهفته در دانشگاه حضور خواهند یافت.« 

دکتر طهرانچی پایان هفته گذشته به 2 استان کردستان و کرمانشاه سفر و ماموریت های جدید استان ها را تبیین کرد 

روایت تحول دانشگاه آزاد  در کرمانشاه  و کردستان
مریم حضرتی

روزنامه نگار

شنبه ۲9 شهریور ۱۳99   شماره ۳۱۳۸

فرهــاد گل محمــدی، رئیــس دانشــگاه آزاد اســلامی 

اســتان کرمانشــاه در گفت وگــو بــا »فرهیختــگان« 

ــگاه آزاد  ــس دانش ــی رئی ــر طهرانچ ــد دکت ــاره بازدی درب

ــرد:  ــار ک ــاه اظه ــتان کرمانش ــای اس ــلامی از واحده اس

»راه انــدازی ســرای نــوآوری یکــی از ماموریت هــای 

جدیــد دانشــگاه آزاد اســلامی ایــن اســتان بــود کــه 

قــرار شــد کارهــای تحقیقاتــی بیشــتری درخصــوص 

ــد  ــه بازدی ــاره ب ــا اش ــود.« وی ب ــام ش ــوع انج ــن موض ای

رئیس دانشــگاه آزاد اســلامی از دســتاوردهای پژوهشــی 

دانشــگاه آزاد اســلامی اســتان کرمانشــاه تصریــح کــرد: 

»جلیقــه ضدگلولــه، میلگردهــای کامپوزیــت و الــکل 75 درصــد ازجملــه ایــن 

طرح هــا بودنــد کــه دکتــر طهرانچــی ضمــن بازدیــد از ایــن دســتاوردها، قــول 

مســاعدت درخصــوص تجاری ســازی طرح هــای منتخــب را داد.« 

گل محمــدی اضافــه کــرد: »قــرار شــد دانشــکده های علــوم پایــه، 

دانشــکده های فنــی مهندســی، دانشــکده های ایمنی هــای نــو و دانشــکده 

مــواد بــه ســمت تخصصــی شــدن پیــش برونــد و فعالیــت هرکــدام از حالــت 

روتیــن خــارج شــود کــه نیازمنــد فکــر و برنامه ریــزی 

اســت.«رئیس واحــد کرمانشــاه ادامــه داد: »همچنیــن قرار 

شــد ســراهای نــوآوری بــا توجــه بــه تولیــدات اختصاصــی 

ــا  ــدی ب ــود.« گل محم ــری ش ــال و پیگی ــتان ها دنب شهرس

بیــان اینکــه پــس از بازدیــد دکتــر طهرانچــی از دانشــگاه 

آزاد اســلامی اســتان کرمانشــاه اولویت هــای ایــن اســتان 

تغییــر کــرده اســت، گفــت: »رویکرد دانشــگاه آزاد اســلامی 

بــه ســمت پژوهش محــوری حرکــت می کنــد.« وی 

درخصــوص تــلاش دانشــگاه آزاد اســلامی واحد کرمانشــاه 

در راســتای حــل معضــلات ایــن شــهر خاطرنشــان کــرد: 

»بــه زودی نشســتی بــا حضــور محققــان و پژوهشــگرانی کــه در ایــن خصــوص 

تحقیقاتــی داشــته و پایان نامــه ای نوشــته اند برگــزار خواهیم کــرد که احتمالا 

بــا توجــه بــه فضــای کرونایــی بــه صــورت ویدئوکنفرانــس برگــزار خواهــد شــد. 

امیدواریــم بتوانیــم راهکارهــای حــل مشــکلات را در حوزه هــای تخصصــی آن 

ارائــه کنیــم. اســتاندار کرمانشــاه هــم از ایــن حرکــت اســتقبال کــرده و اعــلام 

کــرده مــا هــم کمــک می کنیــم چــون نیــاز اســتان اســت.«

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان کرمانشاه به »فرهیختگان« خبر داد

دانشکده های دانشگاه آزاد اسلامی کرمانشاه از حالت روتین خارج می شوند
جهانشیر امینی، رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان کردستان 

در گفت وگو با »فرهیختگان« درباره بازدید دکتر طهرانچی رئیس 

دانشگاه آزاد اسلامی از دانشگاه آزاد اسلامی استان کردستان 

اظهار کرد: »دکتر طهرانچی در سفر به دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد مریوان، ضمن بازدید از قسمت های مختلف دانشگاه 

به خصوص واحد پرورش زنبور عسل و تولید عسل عنوان کرد 

که دانشگاه باید به صورت علمی و در قالب سرای نوآوری 

گیاهان دارویی این موضوع را دنبال و پیگیری کند. علاوه بر 

این مقرر شد با توجه به ظرفیت و امکانات واحد مریوان نسبت 

به راه اندازی رشته های پیراپزشکی در این واحد اقدام شود.«وی 

با اشاره به طرح مشکل تردد دانشجویان این واحد اضافه کرد: »در پایان بازدید 

دکتر طهرانچی مقرر شد دو دستگاه مینی بوس از طرف سازمان مرکزی در اختیار 

واحد مریوان جهت تردد دانشجویان قرار گیرد.«رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان 

کردستان گفت: »دکتر طهرانچی در واحد سنندج هم از دستاوردهای شرکت های 

مستقر در مرکز رشد بازدید کرد و قرار شد حمایت های لازم از دو واحد مستقر در 

مرکز رشد از سوی سازمان مرکزی به عمل بیاید.«امینی با اشاره به اظهارات رئیس 

دانشگاه آزاد اسلامی در جمع اعضای هیات علمی دانشکده کشاورزی و دامپزشکی 

گفت: »قرار بر این شد رشته های تحصیلی متناسب با آمایش استان مدیریت و تغییر 

رویکرد داده شود و واحد گسترش سازمان مرکزی درخصوص 

ایجاد رشته های جدید در واحدهای دانشگاه آزاد اسلامی 

استان کردستان اقدام کند.«  رئیس واحد سنندج بیان کرد: 

»درخصوص تامین اعتبار لازم برای راه اندازی سرای نوآوری 

گردشگری و تامین تجهیزات لازم برای واحد های مستقر در 

مراکز رشد واحد سنندج و دیگر واحدهای استان قول مساعدت 

داده شد. علاوه بر این با توجه به ظرفیت واحد قروه در موضوع 

معادن سنگ مقرر شد برای ایجاد سرای نوآوری مربوط به صنایع 

سنگ های تزئینی و صنایع دستی و... اقدام شود و سازمان 

مرکزی نسبت به این موضوع تلاش کرده و کمک های لازم را 

به عمل آورد. همچنین نسبت به موضوع اشتغال در این حوزه با توجه به ظرفیت 

شهرستان قروه پیگیری شد تا اقدام لازم صورت گیرد و سازمان مرکزی هم مساعدت 

حداکثری را به عمل آورد.«امینی عنوان کرد: »قرار شد دانشگاه آزاد اسلامی واحد 

سنندج با کمک معاونت بین الملل سازمان مرکزی دانشگاه آزاد اسلامی نسبت به 

جذب بیشتر دانشجویان خارجی اقدام کرده و نسبت به توسعه واحد بین الملل و 

ارتباطات این واحد تلاش کنند.«

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان کردستان: 

سرای نوآوری گردشگری راه اندازی می شود


